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Llczestnik6w posiedzenra Okrqgowego Zarzqdu poszerzonego o udziaL
przervodniczqcych organ6w statutowych ROD i czlonk6w OkrEgowej Komisji

Rewizyjnej i Rozjemczej .

w sprawie ; dzialan zmierzajqcych do uchwalenia obywatelskiego proiektu
ustawTt o rodzinnych ogrodach dziatkowych .

Po raz kotejny spotykamy siQ od momentu ogloszenia wyroku Trybunalu
Konstytucyjnego , reprezentujemy wszystkie rodzinne ogrody dzialkowe z
terenu dzialania okrggu . Atmosfera w jakiej przyszlo nam dziala6 podyktowana
jest odpowiedzialno5ci4 i wynikaj qeq-z niej trosk4 o dobro dziatkowc6w kt6rych
przysz,Lo nam reprezentou'a6 . Swoj autorytet zdobyty latami spotecznej pracy

chcemy wykorzystad do tego ,, aby maksymalnie zabezpieczyc maj4tek
zgromadzony w kaadym rodzinnym ogrodzie dzialkowym i zachowa6 potencjal

ludzki niezbgdny do istnienia i w miarE mozliwoSci i potrzeb rozwoju ogrod6w
dziatkowych . Niezbqdna do tego jest nowa ustawa o rodzinnych ogrodach
dziatkowych . Aby doprowadzid do jej uchwalenia potrzebne s4 dzialania
wszystkich czlonkow organ6w statutowych Zwiqzku popar-te powszechnie przez

dzialkowc6w.
Obecnie jeste6my na pierwszym etapie dzialah zmterzaiqcych do uchwalenia
ustawy o rodz:innych ogrodach dzialkowych Mamy przygotowany projekt

ustawy W t.ym miejscu chcemy wyrazic swoje gtqbokie slowa uznania i

szacunku dla vrszystkich tych ktorzy prryczynili siE do jego powstania . Nasze

uznanie wy'nika przede wszystkim ze Swiadomo5ci jak trudne to bylo zadanie po

wyrolru Tryburnalu Konstytucyjnego . X NadzryczaJny Zjazd PZD dal temu

Wnz: i zatwierdzll projekt ustawy Powolany zostal komitet inicjatywy

ustawodawczej Po nabyciu osoboworici prawnej przez komitet obywatelski
bqdzie mozna realizowai drugi etap - zbieranie podpisow na listach poparcia i

tu bqclzie zadanie dla nas wszystkich -zebracjak najwiqksz4IiczbE podpisow na

listaclr poparcia Aby tak siQ stato juz dzi(; musimy rozpoczqc szerok4
popularyzacjq naszego projektu ustawy nie tylko wrirod dzialkowc6w;ale
r6wniez wsrod ty ch ktorzt' dobrze nam 2y czq.
W naszej ocenie Irzeci etapbqdzie najtrudntejszy,gdyz o ile dwa pierwsze zale2q

od nas to realizacja trzecrego uchwalenie ustawy nale?y do parlamentarzyst6w .

Dlatego tez musimy wykorzystai wszystkie mozliwoSci do uzyskania poparcia

dla naszego projektu Naszym zdaniem kierownictwo Zwiqzku powinno

niezu'locznie podjai rozmowy i wszystkimi partiami politycznymi i

kierownictwem klubow parlamentarnych reprezentuj4cych te partie w Sejmie i

Senacie Nas;ze rozmowy z poslami na szczeblu lokalnym mog4 mie6 tylko
znaczenie wspieraj4ce dla rozm6w prowadzonych na szczeblu centralnym .



Mam1, 6wiadomoS6 tego ,2e nasz projekt jest sprzeezny z interesem fych ktorzy
chc4 na ogrodach zrobi(, dobry interes i oni bedq prowadzil dzialanra
zmierzajqce do tego aby nasz projekt przepadl .
Niestety doriwiadczenia ostatnich ponad 20 lat wprowadzania demokracji w
naszyrn kraju nie napawaj4 optymrzmem rzqdzqcym nadal sip wydaj e ,2e to oni
najlepiej wiedzq co potrzebne jest obywatelom i niema potrzeby pytania ich o
to. To nas dodatkowo zobowi4zuje do wykorzystania wszystkich moiliwoSci,
aby przelama6 te standardy .
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